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	February 20, 2014
	
	Le 20 février 2014

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Vlasta Stubicar

Applicant

- and -

Deputy Prime Minister and Minister of Public Safety and Emergency Preparedness

Respondents
	
	ENTRE :

Vlasta Stubicar

Demanderesse

- et -

Vice-premier ministre et ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to file supplementary materials is granted.  The application for leave to appeal from the judgments of the Federal Court of Appeal, Numbers A-454-12, A-482-12 and A-363-12, 2013 FCA 203, 2013 FCA 204 and 2013 FCA 205, dated October 10, 2013, and the motion for a stay are both dismissed with costs. The request for an order remanding the case to the Federal Court of Appeal is denied.
	
	JUGEMENT

La requête visant le dépôt de documents supplémentaires est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel fédérale, numéros A-454-12, A-482-12 et A-363-12, 2013 CAF 203, 2013 CAF 204 et 2013 CAF 205, datés du 10 octobre 2013, et la requête pour un sursis sont toutes deux rejetées avec dépens.  La demande d’ordonnance renvoyant l’affaire à la Cour d’appel fédérale est refusée.
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